
Notulen MR-vergadering 21 september 2023 19.30 uur 
Aanwezig: Elsabeth van Boekel, Noor Pelgrim (P-MR), Monique Lenstra (voorzitter, O-MR), 
Frederiek Schnellen (secretaris, O-MR), Jeannette Kemp (Bevoegd Gezag) 
 

1. Start schooljaar: bijzonderheden 
Goed gestart, positieve geluiden. Studiedag gepland op eerste schooldag > prima 
ontvangen door ouders, geen bijzonderheden. Team heeft leerzame studiedag 
gehad. Nieuwe taal- & spellingmethode PIT is even wennen voor het team, maar het 
gevoel erover is goed: educatieniveau is hoger en de mogelijkheden voor 
meerbegaafden zijn groter. 
 

2. Financiën & begroting: bijzonderheden 
Geen bijzonderheden. Vanwege de op handen zijnde fusie is gekozen voor een 

nieuw financieel systeem, waarbij begroot wordt op kalenderjaar ipv schooljaar. 

 

3. Leerling aanmeldingen / promotie school 
Er is een aantal nieuwe kinderen gestart, dat is goed verlopen. Vwb de instroom: 
groep 1 heeft nu 12 kinderen, groep 2 heeft 19 kinderen, verwachting is dat daar 
gedurende het jaar nog nieuwe leerlingen bijkomen ivm verhuizingen/zijstroom. 
Jeannette geeft aan veel rondleidingen te geven momenteel. Best wat mensen 
hebben het promotiefilmpje gezien, geven positieve reacties. 
MR vraagt zich af hoe we de school nog meer kunnen promoten. Idee is om 
makelaars te informeren, omdat dit wellicht helpt richting de doelgroep nieuwe 
inwoners. Monique en Frederiek contacten bekende makelaars bij Mooijekind, Puur 
en Waalwijk van Doorn. Jeannette contact de makelaar van het Landje van 
Sinneveld. Ook wordt geopperd om ouders van leerlingen aan te spreken om het 
filmpje in de buurtapp te zetten.  
 

4. Beleid mbt meerbegaafden / begeleiding (ivm vertrek Jaap, verlof Chantal, coaches 
etc) 
Kim is kindercoach, doet Rots & Water-trainingen en coaching met groepjes 
kinderen. Heeft ook Leren Leren voor hoogbegaafden opgepakt.  
In de nieuwe taalmethode zitten ook mooie nieuwe uitdagingen. Daarnaast is het 
vooruit-toetsen nieuw dit jaar, waardoor het onderwijs al eerder op het kind kan 
worden toegespitst. 
Chantal gaat met verlof, Kim en Jeannette nemen een deel van haar taken over. 
Annemara (nieuwe juf) neemt de vrijdag van Chantal in groep 7 over gedurende haar 
verlof. 
 

5. Update beleid/project ‘De nieuwe school’ 
Betreft het ‘anders organiseren van het onderwijs’. Maandag 4 sept is tijdens de 

studiedag, begeleid door Rob (moderator Ouderpanel), met het hele team over het 

onderwerp gesproken. Noor (do vrijgespeeld) en Veronique (vr vrijgespeeld) trekken 

dit project dat een jaar duurt. Jeannette en Chantal zitten ook in deze werkgroep. 

Het idee is om gedurende dat jaar ook voorzichtig te proberen/experimenteren met 



opgedane kennis/ervaringen. Het doel is om na een jaar een stip op de horizon op te 

leveren, inclusief een gefaseerd plan. 

Vanuit Jong Leren wordt ook over het ‘anders organiseren van het onderwijs’ 

nagedacht. Eind vorig jaar heeft Jeannette via Parro een brief van Jong Leren 

hierover naar alle ouders gestuurd (‘Plan C’). Jeannette heeft hier de komende tijd 

een aantal bijeenkomsten over en betrekt Noor en Veronique hierbij. Noor en 

Veronique bezoeken de komende tijd verschillende scholen in Nederland met ‘ander 

onderwijs’ om te onderzoeken of dit wel/niet past bij de Theresia.  

 

6. Update Stopoz 
Er ligt niet veel meer in de weg mbt de fusie tussen Stopoz en Jong Leren. Het 
voorstel ligt nu bij de GMR en de RvT, zij moeten het goedkeuren. Verwachting is 
positief. De nieuwe naam van de stichting wordt binnenkort bekend gemaakt. 
 

7. Update verbouwing/renovatie 
Binnenkort zal het schilderwerk van het hoofdgebouw starten. De gemeente heeft 
daarnaast voor 2024 een budget ter beschikking gesteld tbv het voorbereidingsplan 
voor uitbreiding van de school en de bouw/verbouwing van de gymzaal. Marlies 
heeft binnenkort een afspraak met de Gemeente om hier inhoudelijk over te 
spreken. 
Vwb projectontwikkeling Landgoed Dennenheuvel: op 2 december zal het 
aanbestedingsplan klaar zijn. Uiterlijk 1 maart zal de projectontwikkelaar bekend 
zijn. Eind 2025 zal het project gereed zijn, mits er geen bezwaren volgen. 
 

8. Update project ‘Gezonde voeding’ 
Noor en Elsabeth geven aan dat het met de (10-uur en lunch)trommels wel goed 
gaat op school qua zoetigheid. Vooral traktaties blijken zoet (en veel). Noor en 
Elsabeth hebben advies ingewonnen bij oa de GGD. Advies is om het ‘iets van thuis’ 
te laten zijn, dus je er als school niet teveel in te mengen. Noor en Elsabeth stellen 
voor om de brochure ‘trommel zonder rommel’ via Parro naar ouders te sturen.  
 

9. Ouderpanel (incl proces) 
Nav het project ‘De nieuwe school’ besluit de MR als onderwerp voor het komende 
Ouderpanel ‘Onderwijs opnieuw inrichten’. Datum: do 9 november. In de uitnodiging 
zal al een korte uitnodigende tekst komen te staan mbt het onderwerp. MR besluit 
dat Jeannette de uitnodiging gericht naar de ouders uitstuurt.  

 
10. Beleid klassenouders vs oudervereniging 

Het blijkt niet helemaal helder waar de scheidslijn ligt tussen de taken van de 
klassenouders en de oudervereniging. Jeannette geeft aan dat de oudervereniging 
een omschrijving van de OV-taken heeft opgesteld. Jeannette deelt deze met de MR. 
Frederiek stelt voor een borrel te organiseren voor de klassenouders, de OV en de 
MR om elkaar te leren kennen en de taakomschrijvingen te delen. Jeannette zoekt 
op de schijf de taakomschrijving voor de klassenouders en deelt deze met de MR. 



Wo 1 nov heeft de OV hun jaarvergadering. Frederiek checkt bij Lisette (vz OV) of de 
borrel evt na de vergadering kan plaatsvinden. Borrel kan op school geeft Jeannette 
aan. 
 

11. MR Vergaderplanning 2023/2024 
Do 2 november 2023 (08.30-09.30u) 
Do 18 januari 2024 
Do 7 maart 2024 
Do 23 mei 2024 

 
12. WVTTK/Rondvraag:  

➢ Monique vraagt hoe het bezoek van Marlies en John vandaag was. Jeannette 
geeft aan dat dit heel positief is verlopen. Het team heeft het bezoek ook als 
positief ontvangen. Er is uitgebreid gesproken met Marlies en John, en daarna 
zijn zij langs de klassen geweest en hebben enkele leerlingen wat vragen gesteld.  
John gaat na dit schooljaar met pensioen. Opvolger wordt Maarten (Stopoz). 

➢ Monique geeft aan dat er op dit moment veel kleuters zijn, en dat sommige 
ouders zich zorgen maken om de bezetting. Jeannette geeft aan dat hier 
rekening mee is gehouden en dat ze geen problemen verwacht qua bezetting. 


